



Hyundai Motor Manufacturing Rus, LLC

Office 205, Liter A, 12/1 Mebelnaya str.,
Saint-Petersburg, 197374, Russia
Tel.: + 7 (812) 318-72-90
Fax: + 7 (812) 318-73-03

№ _____
Re: № _____ of _____

Рекомендательное письмо/ Letter of recommendation

Настоящим письмом компания ООО «Хендэ Мотор Мануфактуринг Рус» подтверждает тот факт, что сотрудники компании ООО «М.А.Д. Инжиниринг» выполнили в Цехе сварки нашего Завода работы по устройству системы распределения герметика; работы по подключению технологического оборудования цеха сварки к сетям снабжения сжатым воздухом, водой, аргоном и углекислым газом. При выполнении этих работ специалисты компании продемонстрировали свой **высокий профессионализм**.

В период работы компании ООО «М.А.Д. Инжиниринг» с марта 2010 по май 2010, на вверенной им площадке при производстве работ не произошло ни одного несчастного случая. Ни одного нарушения трудовой дисциплины не было выявлено. Сотрудники компании бережно и профессионально относились к материалам и территории, переданным Заказчиком для выполнения работ.

В работе сотрудники компании ООО «М.А.Д. Инжиниринг» проявили **высокое стремление к достижению результатов, необходимых Заказчику**. Во время испытаний трубопроводов на плотность и прочность компания показала **высокое качество выполнения монтажных работ**. Сотрудники компании, особенно инженерно-технические работники, проявили **профессиональные инженерные навыки**. Рабочие компании ООО «М.А.Д. Инжиниринг» проявили **трудовую дисциплину, обладают всеми необходимыми удостоверениями и допусками к производству работ по монтажу технологического оборудования**.

Настоящим письмом мы **рекомендуем** данную компанию для производства работ по монтажу технологического оборудования и связанных с этим услуг. Со своей стороны мы надеемся на долгосрочное сотрудничество с ООО «М.А.Д. Инжиниринг» на новых проектах.

By this letter "Hyundai Motor Manufacturing Rus", Co Ltd confirms the fact that employees of "M.A.D. Engineering", Co Ltd performed works in Welding Shop concerning of sealant distribution system installation; works on connection of production equipment to the networks of compressed air supply as well as water, argon and carbon dioxide supply. During these works execution company's specialists showed their **high professionalism**.

Within a period of work from March 2010 till May 2010 on the site being committed to "M.A.D. Engineering" **there was no one accident as well as no one case of misconduct of labor discipline was revealed. The employees treated carefully and skillfully materials and territory being passed by the Customer for execution of works.**

During works execution employees of "M.A.D. Engineering", Co Ltd displayed their **strong desire in results obtaining for which Customer requests**. At piping testing on firmness and strength the company showed **high quality of installation works performance**. The company's employees, especially engineering staff exhibited **professional engineering skills and knowledge**. The specialists kept **proper labor discipline and have all necessary certificates and permissions for works execution concerning of production equipment installation**.

By this letter we would like to **recommend** foregoing company for execution of **works concerning of manufacturing equipment installation and other related services**. At our part we hope for the long-term collaboration with "M.A.D. Engineering", Co Ltd at new projects execution.

Welding Shop Senior Coordinator _____

Welding Shop Engineering Department manager _____



Kpangyoul Choi

Ilya Goruachev

Hyundai Motor Manufacturing Rus, LLC

Legal address: 2-H, liter A, 4 Voskova str., Sestroretsk, Saint-Petersburg, 197706, Russia
OGRN 1089847107514, INN 7801463902, KPP 784301001, OKPO 85453811

acc. 40702810900790307001 at ZAO KB «Citybank» in Saint-Petersburg, BIK 044030765 cor.acc. 30101810100000000765